
                                                         Protokół Nr 31/2017 
z posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  30 listopada 2017 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14.04. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania  Narkomanii na 2017 rok w gminie Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte . 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2017 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość, warunki 
przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz dodatku  mieszkaniowego, wiejskiego i 
nagród. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 
Obryte z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018.  

12. Ocena przygotowania gminy do okresu zimowego. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych, sołtysów, osób zaproszonych  stanowią załączniki do 
protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
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P. Przew. RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad jednego punktu po punkcie 11 
dot. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
gruntową nieruchomości gminnej położonej w Obrytem. Sprawa dotyczy działki w 

Obrytem po SKR-ze. 
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą zaproponowaną przez P. Wójta  głosowało 
14 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęty. 
Godz.14.05 - na posiedzenie przybył Radny Bogdan Piątkowski – stan radnych 
zwiększył się  do 15 osób. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG - protokół z XXX posiedzenia Sesji był do wglądu przed posiedzeniem. 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z XXX posiedzenia Sesji głosowało 15 radnych (100% 
obecnych).  
Protokół z XXX posiedzenia Sesji został przyjęty. 
  
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Kruszewska – bardzo mi jest przykro, że  wieś Ciółkowo Małe o budowie wieży 
telefonii komórkowej dowiaduje się na końcu , w ostatniej chwili. Urząd i  gmina 
powinien służyć i pomagać mieszkańcom a nie im utrudniać życie. Czy to 
zawieszenie postępowania to jest chwilowe czy to jest stan ostateczny. 
P.Podpora – koło remizy w Zambskach Kościelnych jest wyrwa, trzeba zabezpieczyć 
i naprawić, bo jest bardzo niebezpiecznie. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi: 
P. Wójt – korzystając z okazji, że dzisiaj mamy imieniny Andrzeja, dlatego chciałbym 
złożyć wszystkim Andrzejom obecnym na tej Sali serdeczne życzenia imieninowe i 
dziękuję za współpracę z gminą na rzecz mieszkańców gminy. 
Dokładnie na temat inwestycji realizowanych w tym roku będę mówił na sesji 28 
grudnia. Rok jest dobry dla gminy, zadań inwestycyjnych jest zrealizowane więcej 
niż było planowane. Trochę udało się też pozyskać środków z zewnątrz. 
Termomodernizacja budynku Urzędu i ZPO będzie realizowana w przyszłym roku. 
Ostatnia sesja była w październiku i w listopadzie została zwołana sesja w trybie 
pilnym , ażeby wprowadzić środki pozyskane na budowę drogi do budżetu gminy. 
Na dzień dzisiejszy większość zadań jest zakończona. Droga we Wielgolesiu jest już 
w trakcie realizacji. Jest problem z drogą na Ulaski, jutro odbędzie się przetarg w 
celu wyłonienia wykonawcy tej drogi. Chcemy do 20 grudnia wykonać tą inwestycję. 
Mam nadzieję, że pogoda nam pozwoli i wykonany to zadanie. Droga w Rozdziałach 



 3 

jest wykonana i zapłacona. Do zapłaty pozostała nam budowa wodociągu we wsi 
Rowy. W najbliższych dniach jedziemy podpisać umowę w WFOŚiGW i zaraz 
złożymy fakturę na zwrot tych środków. Deszczowa pogoda wpływa niekorzystnie 
na stan dróg gminnych. Staramy się poprawiać te drogi, ale jest bardzo trudno 
utrzymywać te drogi w przejezdności. 
Od 1 stycznia 2018 r. będzie w Obrytem stacja pogotowia ratunkowego. Będzie 
dwóch ratowników medycznych , trzeba udostępnić im pokój w Ośrodku Zdrowia i 
będzie też postawiony garaż dla samochodu. Gmina nic nie traci na tym a być może 
coś zyska. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania  Narkomanii na 2017 rok w gminie Obryte. 
 
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom. 
P. Skarbnik– tak jak omawialiśmy tą uchwałę na posiedzeniach Komisji zmiana 
uchwały podyktowana jest dostosowaniem planu dochodów z tytułu wydawanych 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych do faktycznych wpływów w 2017 r. W 
związku ze zmniejszeniem planu dochodów o kwotę 943,26 zł należy także 
zmniejszyć plan wydatków GPPiRPA oraz PN o w/w kwotę. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem uchwały. 
Następnie Przew. RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/206/2017 zmieniająca uchwałę w  sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania  Narkomanii na 2017 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom:.  
P. Skarbnik - zmiany do WPF były omawiane na posiedzeniach komisji, ale są jeszcze 
dodatkowe zmiany dot. zwiększenia planu dochodów w Dziale Infrastruktura 
wodociągowa i sanitacyjna wsi  z tytułu opłat za wodę i kanalizację  w kwocie 20.000 
zł oraz zwiększenie planu dochodów  w Dziale 756 z tytułu wpływów z podatku 
dochodowego od osób prawnych o kwotę 600 zł. Środki te zostały rozdysponowane 
w wydatkach na przygotowanie dokumentacji technicznej dotyczącej budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem o 10.600  zł oraz zwiększono wydatki na 
zadania związane z gospodarką gruntami i nieruchomościami o 10.000 zł. Wynik 
budżetu nie ulega zmianie , kwota przychodów i rozchodów również. 
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Pytań nie zgłoszono. 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.  
P. Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem uchwały. 
Następnie Przew. RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/207/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2017 r. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Skarbnik – zmiany szczegółowo omawiałam na posiedzeniach komisji, nowe 
zmiany omówiłam szczegółowo przy zmianie WPF, więc proszę o pytania w tym 
zakresie. 
Pytań nie zgłoszono. 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie  uchwały w w/w sprawie. 
P. Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/208/2017 w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2017 r. została podjęta. 
 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego.   
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – średnia cena skupu żyta podana przez Główny Urząd Statystyczny za 11 
kwartałów na ten rok wynosi 52,49 zł. Proponujemy obniżyć tą kwotę do 44 zł czyli 
110 zł z 1 ha przeliczeniowego. Na posiedzeniach komisji sugerowałem radym, żeby 
przemyśleli do sesji i podnieśli tą kwotę o 2 zł czyli 5 zł z ha. Jednak rok bieżący dla 
rolników był bardzo trudny. Nadmieniam, że od kilku lat nie zmieniamy tej stawki. 
Jako gmina podwójnie tracimy na obniżeniu tej kwoty. Przedstawię zaległości w 
podatkach: 
-podatek rolny – 75.000 zł, 
-podatek od nieruchomości – 150.000 zł, 
- opłata za śmieci – 51.200 zł, 
- opłaty za wodę i ścieki – 88.000 zł, 
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Co razem nam daje kwotę 365.000 zł zaległości. Trzeba przyznać, że ściągalność jest 
trochę lepsza w tym roku. Staramy się różnymi metodami tą ściągalność poprawić. 
Urząd Skarbowy ściąga, jeżeli ma z czego. 
P. Borczyński – trzeba naciskać sołtysów , żeby  ściągali podatek. 
P. Przew. RG- proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/209/2017 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 
jako podstawa obliczania podatku rolnego  została podjęta. 
 
 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość, warunki 
przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia 
nauczycieli oraz dodatku  mieszkaniowego, wiejskiego i nagród. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Sekretarz  – jest to uchwała porządkowa, nic nie ulega zmianie. Dostosowujemy 
regulamin wynagradzania  do stanu rzeczywistego. Znikają nam gimnazja a 
dochodzi klasa 7 i 8 , więc § 9 Regulaminu dot. dodatku funkcyjnego ulega zmianie – 
jest rozszerzenie o klasy 7 i 8. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono.  
P. Przew. RG. proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG  - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/210/2017 w sprawie Regulaminu określającego wysokość, 
warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz dodatku  mieszkaniowego, wiejskiego i nagród 
została podjęta. 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 
Obryte z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2018.  
  
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt  – uchwałę w sprawie Programu współpracy powinno się podjąć do 30 
listopada na 2018 rok. W tym roku w marcu taka uchwała była podejmowana, ale na 
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2017 rok. Jednak, aby było zgodnie z obowiązującymi przepisami, uchwała powinna 
być podjęta do końca listopada. Dużych kosztów gmina nie ponosi na realizację tego 
Programu. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono.  
P. Przew. RG. proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG  - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/211/2017 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 
Obryte z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2018 została podjęta. 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
gruntową nieruchomości gminnej położonej w Obrytem.   
 
P. Przew. RG  udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – jest to tylko zmiana zapisu w uchwale z sesji z 27 października 2017 r.  
Wyraża się zgodę na obciążenie  „służebnością gruntową” zamiast „służebnością 
przesyłu”  nieruchomości gminnej położonej w Obrytem. Zapis został 
zakwestionowany przez kancelarię notarialną w Wyszkowie, dlatego trzeba to 
zmienić. 
 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P. Przew. RG   odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/212/2017 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
służebnością gruntową nieruchomości gminnej położonej w Obrytem została 
podjęta. 
 
Ad.13. Ocena przygotowania gminy do okresu zimowego.  
 
P. Przew. RG –  udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – Szanowni Państwo na dzień dzisiejszy obowiązuje nas jeszcze umowa 
zawarta do końca grudnia na zimowe utrzymanie dróg.  Na każdy rok ogłaszamy 
przetarg na utrzymanie dróg gminnych podczas zimy. Jeżeli zajdzie potrzeba to 
będziemy odśnieżać i posypywać drogi piaskiem. Każdy do pracy czy do szkoły 
musi dojechać. Tego obowiązku z gminy nikt nie zdejmie, także będziemy się starali 
na bieżąco odśnieżać, żeby wszyscy mogli bezpiecznie dojechać. 
 
 
Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
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P. Przew. RG –  udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – Ad. zapytania P.Kruszewskiej – temat wieży linii telefonicznej w Ciółkowie 
Małym .W naszej gminie nie ma planu zagospodarowania przestrzennego , są tylko 
wydawane decyzje o warunkach zabudowy. Pan reprezentujący sieć komórkową 
pojechał do Państwa Jackiewiczów, oni się zgodzili na postawienie takiej wieży. Jest 
taki przepis, że nawet sąsiadów nie trzeba o tym informować. Ja również 
dowiedziałem się o tym na końcu, zablokowałem ten temat. Wezwaliśmy ta osobę 
reprezentującą sieć komórkową i doszło do tego, że zawiesił to postepowanie. Nie 
chciał wycofać całkowicie. Postępowanie zostało zawieszone. Za 10.000 zł rocznie 
dzierżawy firma przekona każdego właściciela nieruchomości do wyrażenia zgody 
na postawienie wieży przesyłowej. Mieszkańcy wsi Ciółkowo złożyli protest w tej 
sprawie. Gmina nie wyda decyzji w tej sprawie. Będziemy się odwoływać do skutku. 
Wina jest być może po stronie gminy, konsekwencje już wyciągnąłem i jeszcze 
wyciągnę, żeby na przyszłość takich rzeczy nie było. Nie ma przyzwolenia z mojej 
strony na postawienie wieży w tym miejscu. 
P.Kruszewska – właściciel tej nieruchomości, na której chcą postawić wieżę jest 
nieświadomy tego, co podpisuje. Mieszkańcy mają pretensję do mnie jako do radnej i 
do gminy. Po 6 latach wraca ta sama sprawa do naszej wsi. 
P.Mroczkowski – trochę to jest też wina prawa i  ustawodawcy. 
P.Wójt – ad. zapytania P.Podpory – zasypiemy tą wyrwę. Mamy już koncepcję na 
rozwiązanie tego problemu. 

Ad.15 .Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG – udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wiceprzew.RG odczytał pismo z Urzędu Skarbowego w Pułtusku dotyczącego 
złożonego oświadczenia majątkowego przez Panią Agnieszkę Bala, które stanowi 
załącznik do protokołu. 
P.Wójt – we wtorek odbędzie się wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady 
Gminy dot. projektu uchwały budżetowej na 2018 rok oraz WPF Gminy Obryte. Sesję 
planujemy na dzień 28 grudnia 2017 roku o godz. 10.00. 
W dniu 17 grudnia 2017 r. odbędzie się jak co roku wigilia gminna dla mieszkańców 
w budynku ZPO w Obrytem, bardzo serdecznie wszystkich zapraszamy na to 
spotkanie. 
P.Kruszewska – w Ciólkowie Rządowym na drodze od Pana Piątka w kierunku do 
Państwa Sitków woda zalewa mu pole w miejscu ,gdzie był założony przepust. 
P.Wójt – w tym miejscu było już poprawiane i dalej nie jest dobrze. 
P.Markowska – czy osoby, które wpłacały zaliczki się na założenie solarów, mogą 
wycofać pieniądze. 
P.Wójt – można wycofać, tylko trzeba złożyć wniosek w tej sprawie. Inwestycja jest 
w toku załatwiania. Czekamy na decyzję, być może zakwalifikujemy się do 
przyznania dofinansowania na 2018 rok. 
P.Wróblewska – dziękuję Panu Wójtowi za wsparcie i pomoc przy organizacji wigilii 
gminnej, która odbędzie się 17 grudnia w ZPO w Obrytem. Bardzo serdecznie 
zapraszam wszystkich na ta wigilię. 
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W najbliższych dniach będziemy zbierać żywność dla najbardziej potrzebujących 
mieszkańców naszej gminy w sklepie DINO i LIDL. Proszę radnych i sołtysów o 
pomoc we wskazaniu osób, którym należałoby udzielić pomocy w tej formie. 
P.Borczyński – w imieniu mieszkańców wsi Rozdziały bardzo dziękuję Radzie i Panu 
Wójtowi za wykonanie drogi asfaltowej we wsi. Komfort życia mieszkańców bardzo 
się poprawił dzięki tej inwestycji. 
 
 
Ad.16.  Zakończenie obrad. 
 
Godz. 14.55– Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXXI Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski/ 
 


